
Bijeenkomst parochianen op 21 Mrt 2012 in het OC 

Diaken Dhr Cuvelier heet allen van harte welkom. Het doet hem deugd dat zo'n groot aantal 
parochianen gehoor heeft gegeven aan de oproep om zich uit te spreken over de toekomst van 
onze parochie. 
Dhr Hary Vreuls geeft aan de hand van een diapresentatie een beeld van een aantal aspecten 
die betrekking hebben op de huidige en toekomstige situatie rond het kerkgebeuren zoals 
financiën, exploitatie, onderhoud en ondersteuning door vrijwilligers. 
Grafieken laten zien dat de inkomsten dalen, dit is deels te wijten aan het teruglopende 
kerkbezoek. 
De uitgaven stijgen ten gevolge van onderhoud en exploitatie en zullen in de toekomst nog 
meer onder druk komen te staan door noodzakelijke voorzieningen zoals brandbeveiliging 
bliksembeveiliging en inbraakbeveiliging. Deze maatregelen worden opgelegd door de 
verzekeringsmaatschappij. 
De terugloop van het aantal vrijwilligers is aanzienlijk. Het kerkbestuur telt nog maar drie 
leden terwijl dat er minimaal vijfmoeten zijn. Acolieten, kerkpoetsers en kerkelijk zangkoor 
zijn zwaar onder bezet. 
Mevr Nauts van Enjoy vraagt waarom in het rijtje van vrijwilligers zangkoor Enjoy niet 
voorkomt, terwijl zanggroep Enjoy toch voor een aanzienlijk deel de zang in de kerk voor 
haar rekening neemt.. 
Dhr Vreuls antwoordt dat bij het maken van de grafiek als uitgangspunt is gekozen voor de 
reguliere vrijwilligers en niet voor verenigingen die tijdens diensten optreden zoals 
blaasensembles, de Harmonie of Enjoy. 
Ook de beschikbaarheid van de geestelijkheid en daardoor de afname van het aantal 
kerkdiensten komt ter sprake. 
Pastoor Jacobs die elders nog in twee parochies als pastoor werkzaam is ziet geen 
mogelijkheid om Bingelrade meer te bedienen. Gezien zijn leeftijd en die van velen van zijn 
collega's ziet hij de problemen voor de toekomst alleen maar toenemen. 
Dat alles baart het kerkbestuur zorgen en men vraagt zich af hoe het verder moet met onze 
parochie. 
De doelstelling van deze bijeenkomst is om meningen van parochianen te horen en mee te 
nemen in te maken keuzes, t.w.: 

Willen wij verder gaan als zelfstandige parochie binnen het nieuwe cluster met 
omliggende parochies? 
Willen wij opgaan in het cluster met één (overkoepelend) bestuur en vrijwilligers per 
parochie en cluster? 

Alhoewel de bijeenkomst af en toe dreigt te verzanden in discussies over problemen van 
algemenere aard, benadrukt dhr Cuvelier de doelstelling van deze bijeenkomst, namelijk hoe 
wij denken over de bovengenoemde twee varianten. 
Variant 1: houdt in dat de situatie blijft zoals ze nu is, maar waarbij een veelvoud van het 
huidige aantal vrijwilligers noodzakelijk is. Initiatieven met betrekking tot diensten moeten 
plaatsvinden door het kerkbestuur 
Variant 2: houdt in dat wij deelnemen aan clustering van een aantal parochies in de omgeving, 
waarbij één afgevaardigde van het plaatselijk comité van vrijwilligers rapporteert aan het 
overkoepelend bestuur. Regeling van diensten geschiedt door het clusterbestuur. Ook bij deze 
variant is de inzet van meer vrijwilligers noodzakelijk. 



Alvorens de pauze begint wordt door Harrie Geilen een film vertoond over het aanbrengen 
van de nieuwe wijzers van onze kerkklok. Een spectaculaire klus die ook veel geld heeft 
gekost. 

Na de pauze wordt de discussie algemener en beperkt zich niet tot de keuzes van de varianten. 
Enkele aanwezigen geven aan wat hen de laatste tijd allemaal nogal bezig houdt namelijk: 
-Wat is de oorzaak van het dramatisch teruglopen van het kerkbezoek. 
- Is de boodschap zoals zij nu in de kerk gebracht wordt nog van deze tijd. 
- Heeft de dramatische terugloop van het kerkbezoek ook te maken met het negatieve beeld 
dat men momenteel heeft van Rome en de Rooms Katholieke Kerk . 
- Ideeën en wensen vanuit het Ouder Comité bereiken meneer pastoor nauwelijks. 

Pastoor Jacobs verwoordt het als volgt; men moet hem zien als een overgrootvader waarvan 
niet verwacht kan worden dat hij zich nog kan inleven in de problematiek van zijn moderne 
achterkleinkinderen. 
Dhr Leon Theunissen vraagt ook het woord. Hij voelt het toch als zijn plicht om, ondanks de 
weinig inspirerende houding van het bisdom, zijn steenije bij te moeten dragen aan de 
diensten in de kerk. 
Hiervoor krijgt hij veel bijval en een hartelijk applaus. 
Na een levendige discussie blijkt toch dat er meer draagvlak is voor de variant één, namelijk 
verder gaan als zelfstandige parochie binnen het nieuwe cluster. 

De bereidheid van aanwezigen, om het kerkbestuur te ondersteunen, was hier en daar 
voelbaar, alhoewel dat (nog niet) tot uitdrukking kwam in het tonen van de nodige respons. 
Ja toch, mevr Carla Luyten denkt dat er binnen Zijactiefbest genoeg vrijwilligsters te vinden 
zijn voor het regelmatig poetsen van de kerk. 
Er wordt eveneens verwezen naar de wijze waarop her kerkhofwordt onderhouden. Het is er 
gezellig en daardoor wordt er een band gecreëerd 
Er wordt afgesproken om binnenkort weer samen te komen om tot concretere acties te komen 
die verbonden zijn met de keuze die gezamenlijk werd gemaakt. 

De Volgende bijeenkomst zal plaats vinden op dinsdag 24 apri12012 aanvang 19.30 uur 
in het Ontmoetingscentrum. 

Beleefd uitnodigend het Kerkbestuur. 
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